
RADA UNIWERSYTETU 

MIKOŁAJA KOPERNIKA 

W TORUNIU 

 

 

Protokół 

 posiedzenia Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu 

w dniu 18 marca 2025 r. (godz. 10:00) 

 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Rady: 

 

- mgr Robert Włosiński – przewodniczący, 

- prof. dr hab. Barbara Bojko, 

- dr hab. Marcin Czyżniewski, prof. UMK, 

- prof. dr hab. Bartłomiej Kałużny, 

- prof. dr hab. Andrzej Rozkosz, 

- mgr Henryk Dulanowski,  

- mgr Krzysztof Czyżewski 

- mgr Ewa Korfanty, 

 

a także przedstawiciele działających w Uczelni związków zawodowych: 

- prof. dr hab. Stanisław Biniak – NSZZ „Solidarność”, 

- prof. dr hab. Paweł Burduk – Międzyzakładowy Oddział Terenowy Ogólnopolskiego 

Związku Zawodowego Lekarzy przy CM i Szpitalu Uniwersyteckim w Bydgoszczy, 

- mgr Igor Makacewicz - Związek Zawodowy Pracowników CM, 

 

oraz zaproszeni na posiedzenie goście: 

- dr hab. Monika Wałachowska, prof. UMK – Prorektorka ds. studenckich i kształcenia 

- prof. dr hab. Justyna Rogalska – Dziekan Wydziału Nauk Biologicznych i 

Weterynaryjnych, 

- dr hab. Magdalena Barwiołek, prof. UMK - Prorektorka ds. kontaktów 

międzynarodowych. 

 

Członkowie Rady przed posiedzeniem otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad  

o następującej treści: 

 

1. „Zatwierdzenie porządku obrad posiedzenia Rady. 

2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Rady UMK w dniu 20.02.2025 r. 

3. Spotkanie z prorektorką ds. studenckich i kształcenia dr hab. Moniką Wałachowską, 

prof. UMK, poświęcone najważniejszym kierunkom działań w roku akademickim 

2024/2025 oraz w kadencji 2024 - 2028. 

4. Uchwała w sprawie zaopiniowania utworzenia jednolitych studiów magisterskich na 

kierunku weterynaria. 
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5. Uchwała w sprawie zaopiniowania utworzenia studiów pierwszego stopnia na kierunku 

odnawialne źródła energii. 

6. Informacje bieżące i wolne wnioski.”  

 

 

Ad. 1  

Przewodniczący podziękował wszystkim zebranym za przybycie i poddał pod głoso-

wanie przyjęcie porządku obrad w dniu 20 lutego 2025 r. Wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Wynik jawnego głosowania: 

 

liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 8 

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0  

 

Przewodniczący w oczekiwaniu na pierwszego gościa otworzył krótką dyskusję na 

temat nowych kierunków studiów, które będą przedmiotem posiedzenia rady. Rada zgodnie 

uznała, iż wnioski są dobrze przygotowane, ale najważniejsze jest to, aby przyszli studenci 

zainteresowali się nowymi kierunkami, a po ukończonych studiach byli potrzebni na rynku 

pracy. 

 

 

Ad. 2  

Przewodniczący zapytał, czy nie ma zastrzeżeń do przesłanego wcześniej protokołu 

posiedzenia Rady UMK w dniu 20 lutego 2025 r. i poprosił, aby wszelkie uwagi przesyłać 

odpowiednio wcześniej, aby można było dołączyć do protokołu wszystkie sugestie członków 

rady. Ponieważ nie było żadnych uwag przewodniczący poddał pod głosowanie zatwierdzenie 

protokołu. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

 

liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 8 

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

Ad. 3  

Do posiedzenia dołączyła on-line za pomocą platformy Teams prorektora ds. studenc-

kich i kształcenia dr hab. Monika Wałachowska, prof. UMK. Prorektorka omówiła najistot-

niejsze kwestie, którymi zajmuje się w ramach swoich kompetencji. Przede wszystkim skupi-

ła się na strategicznym celu, jakim jest kształcenie, do którego niezbędna jest dobra kadra 

dydaktyczna. Natomiast przy okazji spraw studenckich Pani prorektor wspomniała o realizo-

wanych projektach: programie kariery dwutorowej, studentach pracujących w biznesie 

(umożliwienie prowadzenie badań naukowych u pracodawcy), IDUB – studenci mają możli-
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wość prowadzenia badan naukowych, interdyscyplinarności studiowania, studiach hybrydo-

wych. Ponadto w planach jest uroszczenie procedur administracyjnych dla studentów, nad 

którymi pracuje rada ds. jakości kształcenia.  

 

Ad. 3  

Do posiedzenia dołączyła Dziekan Wydziału Nauk Biologicznych i Weterynaryjnych – 

prof. dr. hab. Justyna Rogalska, która przedstawiła wniosek w sprawie utworzenia jednolitych 

studiów magisterskich na kierunku weterynaria. Dziekan szczegółowo omówiła program stu-

diów i podkreśliła, że kierunek nie jest nowy, gdyż na Uniwersytecie mamy weterynarię, ale 

do tej pory była ona była prowadzona wraz z Uniwersytetem Kazimierza Wielkiego i Poli-

techniką Bydgoską, a teraz chcemy ją poprowadzić własnymi siłami. 

W toku dyskusji pytano o to, czy uniwersytet ma odpowiednie zaplecze i kadrę by 

móc samemu prowadzić taki kierunek. Pani Dziekan wraz z Prorektorką M. Wałachowską 

rozwiała wątpliwości wspominając, iż zostały zrealizowane wszystkie zalecenia Polskiej Ko-

misji Akredytacyjnej – PKA.  

    

Ad. 4 

 Po przerwie do posiedzenia dołączyła Prorektorka ds. kontaktów międzynarodowych 

dr. hab. Magdalena Barwiołek, która przedstawiła wniosek o utworzenia studiów pierwszego 

stopnia na kierunku odnawialne źródła energii na Wydziale Chemii. Licencjackie 

interdyscyplinarne studia, zgodnie z oczekiwaniami studentów, będą oparte na metodzie 

projektowej, czyli więcej zadań praktycznych niż wykładów, a także zostanie zwiększony 

nacisk na szkolenie kompetencji miękkich. Każdy ze studentów będzie miał swojego 

opiekuna (tutoring akademicki), z którym zaplanuje indywidualną ściekę nauczania. Ponadto 

każdy student otrzyma stypendium z programu europejskiego (gospodarka 4.0). 

  

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie uchwał w sprawie zaopiniowania 

utworzenia studiów: 

 

 jednolitych magisterskich na kierunku weterynaria (Wydział Nauk Biologicznych i 

Weterynaryjnych).Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

 

liczba uprawnionych do głosowania – 9 

liczba obecnych – 8  

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

 pierwszego stopnia na kierunku odnawialne źródła energii (Wydział Chemii). Wniosek 

przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

 

liczba uprawnionych do głosowania – 9 

liczba obecnych – 8 

liczba głosów tak – 8 
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liczba głosów nie – 0 

liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

 

Ad. 5 

Przewodniczący podziękował za spotkanie i ustalił terminy kolejnych posiedzeń, na których 

ma nadzieje gościć kolejnych prorektorów: 

- w dniu 15.04.2025 r. o godz. 10.00 (posiedzenie najprawdopodobniej odbędzie w 

Bydgoszczy), 

- w dniu 20.05.2025 r. o godz. 10.00, 

- w dniu 17.06.2025 r. o godz. 10.00, 

 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 13:30. 

 

Protokół sporządziła Katarzyna Kosałka. 

                                                                                          

 

    Przewodniczący 

                                                                          Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika  

 

 

                                                                                              Robert Włosiński 

 


